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Protokoll fört vid Bronsyxans Samfällighets-
forenings styrelsemöte 95-1 1-01

Närvarande: Magnus Manson
Erik Wredlif,g

' Gunnar Larsson
Peter Haglund (del av tid)
Mats Pettersson

samt suppleanten
Bo Larsson

Mötets öppnande

Föregående mötes
protokoll

Rapporter och
meddelanden

$1.

Ordförande Magnus Månson hälsade deltagama våilkomna och förklarade

mötet öppnat. Den föreslagna dagordningen godkZindes.

$2.

Protokoll Jiån styrelsemöte nr 4, 9 5 -08 -23, go dkiindes.
o.!

$3.

Reparationer under husen. Omgång två är avklarad, En tredje omgång med ett
fåtal åtgzirder lir uppstartad och kommer att genomföras niirmaste månaderna.

Avloppssystemet. Förebyggande renspolning utfördes under september. Prob-
lein med stopp i irvloppen uppstcd sn vecka senare. Eftersom detta niönster

återkommit ett antal gånger, finns misstanken att renspolningen i sig orsakar

stoppen. Diskussion i iimnet pågår med Viisterås Energi o Vatten.

Problemen har sin grund i sättningar i avloppsrören på i varje fall ett stiille,
samt att flödet i kommunens stamledning ökat. Styrelsen beslutade att under-

söka vilka varaktiga åtgärder som kan vidtagas, samt vilka kostnader detta

skulle medföra. Erik Wredling undersöker.

Kabel-TV. Fram till och med mars -96 kommerkablar att läggas om i vårt
grannskap. Stömingar kan eventuellt uppstå meddelas det från Telia.

Trappstege. En sådan är inköpt.

$4.

Kassören Erik Wredling redogjorde för ekonomin. Under nästa år måste vi ta
h?insyn till prishöjningar på framför allt vatten och vlirme. Styrelsen belutade

dock att behålla nuvarande kvartalsavgifter för första kvartalet -96.

$5.

Styrelsen har fått taxeringsförslagen på föreningens fyra fastigheter (dvs. den

mark som omfattar garageplaner och gräsmattor). Fastighetema rZiknas som

'småhusenhet med värde understigande 1000kr'. Detta innebär att föreningen
inte behöver betala någon fastighetsskatt.

Ekonomin

Fastighets-
deklaration



$ 6. VärmesYstemet

Det iir dags att genomföra den flödes- och temperaturmätning, samt åföljande
intrimning aV v?ilmesystemet, sOm ingick i renoveringen av värmecentralen.

Detta kommer att igångsättas så snart vi har stabilt kall väderlek.

$ 7' snöröjning

Styrelsen beslutade att genomföra snöröjning denna vinter enligt samma prin-
cip som tidigare år, dvs. efter avrop. Det har visat sig bli billigare än att teckna

ett avtal dlir snöröjning sker "automatiskt". Den risk vi löper iir att få vlinta
längre på snöröjning vid stor nederbörd.

Snöslädar ses över, och nyanskaffas eventuellt, så att minst tvä funktions-
dugliga per gård finns.

Gatuunderhåll$8.

Vissa gator inom vårt område har skador i asfalten (sprickor, hål vid brunnar,

etc.). Gatukontoret har ansvar för dessa gator. Magnus Mån$on tar kontakt för
att diskutera reparationer.

$ 9. övrigt

Inga övriga punkter fanns på dagordningen.

$ 10.

Nästa möte sattes preliminlirt till 31 januari -96.
Mötet avslutades av ordforanden Magnus Månson.

V. sekr. Mats Pettersson

Justeras:

Månson

l{iistå möte
A'rslutnlng

Viisterås
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